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Abstract (en)
In this method, quantities are provided by a control device (6) of the franking machine before a print request, with a) generation of a combination
number (KOZ1), b) encryption of the combination number (KOZ1) into a crypto-number (KRZ1) and c) conversion of the crypto-number (KRZ1) into
at least one row of marking symbols (MSR1) by means of a set (SSY1) of symbols. An unmistakeable machine readable and manually analysable
marking is assembled column by column with the remaining variable data already embedded in the frame data during the printing of the entire
franking machine pattern. The symbols are selected from the aspect of good distinguishability and the associated possibility of interpreting the image
content of the symbol in speech. <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zur schnellen Erzeugung eines Sicherheitsabdruckes mit einer Bereitstellung von Größen durch eine Steuereinrichtung (6) der
Frankiermaschine vor einer Druckanforderung, mit a) Generierung einer Kombinationszahl (KOZ1), b) Verschlüsselung der Kombinationszahl (KOZ1)
zu einer Kryptozahl (KRZ1) und c) Umsetzen der Kryptozahl (KRZ1) in mindestens eine Markierungssymbolreihe (MSR1) anhand eines Satzes
(SSY1) an Symbolen. Eine unverwechselbare maschinenlesbare und manuell auswertbare Markierung wird während des Druckes des gesamten
Frankiermaschinenbildes mit den übrigen bereits in die Rahmendaten eingebetteten variablen Daten spaltenweise zusammengesetzt. Dabei sind die
Symbole unter dem Gesichtspunkt der guten Unterscheidbarkeit und der damit bestehenden Möglichkeit, den Bildinhalt des Symboles sprachlich zu
erfassen, gewählt. <IMAGE>
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